

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/9/Add.1  
13 November 1974

---

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notifications Under Article 4

Note by the Chairman

Addendum

Attached are copies of the bilateral agreements received from the United States, in accordance with paragraph 4 of Article 4<sup>1</sup> of the Textiles Arrangement, concerning trade in textiles with Japan and Hong Kong.<sup>1</sup> Attached also are copies of the statements received with respect to these agreements.

---

<sup>1</sup>The letters concerning the conclusion of these agreements were circulated to the TSB as an attachment to TEX.SB/9, dated 1 November 1974.

---

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notification au titre de l'article 4

Note du Président

Addendum

On trouvera ci-joint copies communiquées par les Etats-Unis, des accords bilatéraux concernant le commerce des textiles que ce pays a conclus avec le Japon et Hong Kong,<sup>1</sup> conformément aux dispositions du paragraphe 4 de l'article 4 de l'Arrangement concernant les textiles. A la présente note sont également jointes des copies des déclarations qui ont été communiquées au sujet de ces accords.

---

<sup>1/</sup> Les lettres relatives à la conclusion de ces accords ont été distribuées à l'OST en annexe au document TEX.SB/9, daté du 1er novembre 1974.